

Re-Elect / Re-Élisez Colin Matthew

For Executive Officer
Pour agent de l'exécutif



Doug Ford's election in 2018 marked the beginning of a tumultuous period for OSSTF members. Characterized not just by Ford's disdain for public education and unions but by the trials of the pandemic and long overdue demands for equity and reconciliation, these struggles, which highlight capitalist class inequality, are the challenges that lay ahead for the next Provincial Executive. We meet these challenges by organizing within our union, across labour, and throughout our communities.

I believe our members are our strength; that this strength is channeled by knowledgeable, empowered local leaders; and I am proud of my contributions on this PE organizing, taking action on equity, fighting for safer, better working conditions, and engaging our members in pushing back on the cynical Doug Ford agenda.

I am asking for your vote at AMPA to continue this work.

L'élection de Doug Ford en 2018 a entamé une période tumultueuse pour les membres de la FEESO/OSSTF. Ce gouvernement est jusqu'ici caractérisé par le mépris de Ford pour l'éducation publique et les syndicats, par les difficultés à cause de la pandémie et par des demandes tardives d'équité et de réconciliation. Ces conflits mettent l'accent sur l'inégalité des classes capitalistes et représentent les défis que doit relever l'Exécutif provincial. Nous prenons en charge ces défis en organisant notre syndicat, les syndicats ouvriers et nos communautés.

Je crois fermement que nos membres sont notre force et que cette force est canalisée par des leaders locaux informés et compétents. Je suis fier de mes contributions à cet Exécutif: j'ai organisé; je suis passé à l'action sur l'équité; j'ai lutté pour de meilleures conditions de travail plus sécuritaires et j'ai engagé nos membres à défier l'agenda cynique de Doug Ford.

Je vous demande donc de voter pour moi à la RAAP pour poursuivre cette voie.

EXPERIENCE MATTERS

Meaningful relationships build
solidarity

INTEGRITY MATTERS

It creates trust

CONVICTION MATTERS

A diverse and engaged
membership is our strength

L' EXPÉRIENCE COMPTE

Les liens étroits créent la solidarité

L'INTÉGRITÉ COMPTE

Elle crée la confiance

LES CONVICTIONS COMPTENT

Une base de membres diversifiée et
engagée fait notre force



colinforosstf@gmail.com



Colin Matthew



www.ColinforOSSTF.ca